
 

Zápis z jednání představenstva 

ze dne 4. 6. 2019 

Přítomní členové 
● Kateřina Němcová (Předseda) 
● Martin Květoň (Místopředseda) 
● Ján Kuzmik (Zástupce SIN) 
● Lukáš Bureš (Zástupce DEJ) omluven 
● David Folwarczný 
● Ivana Šetmaňuková 
● Laura Luisa Palevičová 

Hosté 
Pavel Valach, Jakub Burdych, Jan Říha, Jiří Kapoun, Richard Benda, Vojtěch Jansa 

Program 
1. Schválení programu schůze 
2. Schválení zápisu z předchozích schůzí 
3. Kufrárna 
4. Platba kolejného spojená se 4korunovým fonde  
5. Novinky kolem saunování 
6. Zastoupení funkcí pro další semestr 
7. Soutěž kelímky 
8. Internet 
9. Sociální sítě 
10. Aktualizace jednacího řádu 
11. Odchod z koleje 
12. Různé 
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Zahájení schůze 

Schůze byla zahájena ve 19:00 předsedkyní Kateřinou Němcovou. 

1. Schválení programu schůze 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje program schůze ve znění zaslaném do                     
konference představenstva 4. 6. 2019 18:45. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

2. Schválení zápisů z předchozích schůzí 

Bod byl přeskočen 

3. Kufrárna 
Navštívili jsme kufrárnu (Němcová, Květoň a Šetmaňuková), kde má Radim obsazených 8                       
polic. Radim slíbil, že do 10. 6. vše vyklidí. Pokud by tak neučinil, budeme nuceni mu to                                 
vyhodit.  

4. Platba kolejného spojená se 4korunovým fondem 

Je potřeba upozorňovat studenty s včasnou platbou kolejného, tak aby vůbec odcházela část                         
pěněz na 4korunový fond. Dobré by bylo do letáku zavést TO DO LIST.   

5. Novinky ze saunování 
U Ivči jako správkyně sauny je od teď možné si zapůjčit prostěradlo do sauny, které po použití                                 
stačí hodit do pytle dole v přízemí, kam se hážou všechny použitá prostěradla.  

6. Zastoupení funkcí pro další semestr 
Ivča z důvodu odjezdu na Erasmus musí předat funkce. Klíčky od sauny by převzal                           
místopředseda Květoň. Účetnictví by dělala Ivča nadále z Německa, pouze by někdo musel                         
shromažďovat účtenky u  sebe. 
 
Účtenky přes léto bude shromažďovat Jan Kuzmik, přes semestr by si to vzal Květoň nebo                             
Folwarczný. 
 
Ivča jako člen představenstva bude muset odstoupit, neboť musí být na koleji. Další kdo po                             
létě odejde je předsedkyně Kateřina Němcová a tudíž budou vyhlášeny doplňovací volby. Tyto                         
problémy by se ještě měli upravit v interních předpisech.  

7. Soutěž kelímky 

Došlo k prodloužení soutěže. Důvodem je zkouškové období, tak aby přišlo více návrhů.                         
Hlasování proběhne na facebooku a následně představenstvo vybere z nejlepších návrhů.                     
Soutěž je prodloužena do 14. 6. A hlasování bude trvat 1 týden na facebooku.  
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8. Internet 

Hromadí se problémy k internetu. Chodí spousta emailů adminům. Například nefunkční                     
internet na pokoji 130. Jedním z hlavních problémů jsou rohové pokoje, chybějící APéčka. Bylo                           
by potřeba udělat nějaký plán s větším zahuštěním sítě, nové natažení lišt apod.  

Závěr by byl takový, že představenstvo se ujme menších funkcí, aby se odlehčilo adminům. A                             
HR by udělalo nábor adminů.  

9. Sociální sítě 
Nová funkce, správce sociálních sítí, kterou má Laura je podle některých poměrně zbytečná.                         
Vcelku se moc nevyřešilo v tomto tématu. Laura bude dál sdílet věci na sociálně sítě.  

10.Aktualizace jednacího řádu  
Jiří Kapoun zdůraznil, že se nedodržuje jednací řád. Jiří, pokud bude možno, provede úpravu                           
řádu, kterou pak společně na PŘ projedeme. Dále by byla už nutná úprava volebního řádu.                             
Bude se to muset dořešit po létě. 

11.Odchod z koleje  
Jiří Kapoun se stěhuje na byt, nebude teda bydlet nadále na koleji, každopádně by chtěl zůstat                               
aktivní. 

12.Různé 
Standa Olivík by se ujal výroby nové volební urny na 3D tiskárně. Budou se muset zakoupit                               
filamenta z obecného rozpočtu. Cena materiálu se pohybuje zhruba 1300 Kč/kg.  

Domluvení termínu příští schůze bude upřesněno až po prázdninách. 

Ukončení schůze 

Schůze byla ukončena ve 20:40 předsedkyní Kateřinou Němcovou. 
 
Zapsal Martin Květoň 
 
Schváleno na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne XXX. 
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